
 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 16. 9. 2021 

Místo:  Restaurace Maxima, K. H. Máchy 1230, 765 02 Otrokovice 

Čas jednání: 18:00 – 20:15 

Účast:  Petr Galasovský, Bedřich Chromek, Jan Krkoška, Petr Šíma 

Účast online: Jan Šťastník 

Nepřítomen:  Karel Ťopek 

Sekretariát: Petr Plodík, Pavel Brückner 

Zapisovatel:  Pavel Brückner 

Ověřovatel: Petr Galasovský 

 
Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů 

3) Zpráva z jednání VV ČF 

4) Informace ze sekretariátu 

5) Informace z regionálních komisí 

6) Rozvojový plán 

7) Čerpání rozpočtu 2021 

8) Rozpočet 2022 

9) Různé 

 
 

Ad 1) Hejtman Petr Galasovský přivítal všechny přítomné a zahájil jednání VV JMaZL. Ověřovatelem zápisu 

zvolen Petr Galasovský. 

 

Ad 2) Petr Plodík informoval o důležitých bodech z posledního jednání regionálních sekretářů: 

− Rozpočty regionu 2022 

− Soutěže a start sezóny, aktuální opatření covid-19 

− Institut 2002, nástroj pro hráče a praktické řešení 

− Oblast rozhodčích, systém nominací z celostátní úrovně a regionu 

− Nový web Českého florbalu, příprava a realizace 

Ad 3) Petr Galasovský informoval o hlavních bodech z jednání VV ČF: 

− Prodloužena lhůta přeregistrace hráče, prodlouženo o 56 dnů 

− Schváleny statuty jednotlivých komisí 

− Investiční dotace od NSA 

− Komentáře a diskuze k jednotlivým oblastem florbalu (rozhodčí, mládež, soutěže atd.) 

− Schváleny Programy podpory k Superlize a Extralize 

Ad 4) Manažer regionu Petr Plodík informoval o situaci a dění ze sekretariátu: 



 

 

− Start soutěží: probouzení oddílů, změny v turnajích, příprava na hrací víkendy, řešení rozhodčích 

− Olympijský park, zapojení sekretariátu, proběhl na přelomu července a srpna, aktivní zapojení oddílů 

v rámci stanoviště florbal na velmi solidní úrovni 

− MS juniorů, zapojení sekretariátu, aktivní zapojení oddílů v rámci dobrovolníků i fanzóny 

Ad 5) Informace z regionálních komisí – vzhledem k tomu, že komise nebyly dosud ustanoveny, sekretáři 

přednesli členům VV aktuální informace ze svých oblastí: 

 

Komise rozhodčích a delegátů 

- Zařazené 2 projekty podpory (stejné z minulé sezóny): cestovné a rozhodčí nad povinnost 

o Schváleno 5-0-0 

Komise regionálního rozvoje 

- Regionální projekty: kurzy první pomoci, cestovné mládeže, trenérské licence D 

o Schváleno 5-0-0 

Komise školského florbalu 

- Jmenováni členové komise: Jan Stavělík a Miroslav Pokorný 

o Schváleno 5-0-0 

Ligová komise 

 

Sekretář komise Pavel Brückner informoval o praktické nefunkčnosti komise, protože předseda Karel 

Ťopek je pracovně zaneprázdněn. V současné chvíli nejsou ani vybráni členové komise. VV tak dočasně 

přebírá napřímo řešení agendy LK. 

- Případ sankce, respektive vrácení/nevrácení kauce, při odstoupení před startem soutěže 

o Návrh: udělení pokuty pouze do výše kauce pro odstoupivší družstva před startem soutěže 

o Schváleno 5-0-0 

- Případ doplnění pořadatelů ve Zlínské lize mužů po odstoupení družstev 

o Návrh: oslovení, případně los dodatečných pořadatelů; přidělena kompenzace pořadateli ve 

výši 5.000,- Kč za turnaj 

o Schváleno 5-0-0 

 

- Proběhla diskuze nad možným doplňováním družstev do turnajů mládeže na uvolněné místa. Plné 

přihlášení během podzimu či případně nárazové doplnění družstva do turnaje. 

 

- Proběhla diskuse nad přístupem k nedojetí družstva na turnaj bez souvislosti s covidem-19, panuje 

shoda nad případným udělením sankcí za nedojetí na turnaj / případné udělení kontumace. 

 

 

 

 



 

 

Ad 6) Rozvojový plán – manažer Petr Plodík seznámil členy s vyhodnocením a připomínkami k návrhu 

rozvojového plánu 21/22 ze strany celostátní KRO a na základě toho předložil aktualizaci regionálního 

rozvojového plánu na sezónu 2021/2022. K tomu nebylo připomínek ze strany členů VV JMaZL. 

 

Ad 7) Čerpání rozpočtu – manažer Petr Plodík informoval o stavu čerpání rozpočtu 2021. Bez připomínek 

jednotlivých členů VV JMaZL. 

 

Ad 8) Rozpočet 2022 – manažer Petr Plodík předložil návrh regionálního rozpočtu na rok 2022. Proběhla 

krátká diskuze k rozpočtu a nebylo více připomínek ze strany členů VV JMaZL. 

 

Ad 9) Proběhla krátká diskuze nad příštím jednání ohledně termínu a místa konání. Petr Galasovský 

následně poděkoval všem přítomným za účast i za spolupráci a jednání ukončil. 

 

 
Termín příštího jednání: 12.10.2021, Brno 


